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Til NFFs medlemmer 
 
 
 
Protokoll fra årsmøtet for Norsk forening for fjellsprengningsteknikk  
 
Møtetid:   Tirsdag 7. mai 2024, kl. 17:00 til 18:30 
Sted:  Scandic Solli, Oslo 
Format: Både fysisk oppmøte og digital deltakelse 

 
 

Innkalling og agenda 
Styreleder i foreningen, Amund Bruland ønsket velkommen. Styreleder og 
generalsekretær var på forhånd foreslått som hhv. møteleder og referent. Innkalling og 
agenda var utsendt i forkant, og det ble bedt om at eventuelle kommentarer på dette 
måtte sendes inn i god tid før møtet. Det ble ikke mottatt kommentarer på dette og 
møteleder erklærte dermed møtet satt.  
 
Sakspapirer 
På vanlig måte ble innkallingen sendt alle medlemmer på epost. I den innkallingen ble 
det oppgitt at hele pakken med saksdokumenter var tilgjengelig på www.nff.no i god 
tid før møtet (11. april 2025). 
 
Tilstedeværelse og fullmakter 
Det er viktig for NFF å åpne for at så mange som mulig skal ha anledning til å delta på 
årsmøtet. Det er derfor mulig å delta ved fysisk oppmøte og/eller digitalt. Det ble 
registrert 29 personer i salen, og 2 personer som deltok digitalt.  
 
Det var ikke mottatt fullmakter til generalsekretær i forkant av møtet.  
 
1. Årsberetning 2024 
Styreleder refererte styrets årsberetning punktvis og fremhevet blant annet følgende: 

• Foreningens visjon, satsingsområder og handlingsplan. Dette ligger tilgjengelig på 
www.nff.no. 

• Økonomien i foreningen er fortsatt sterk, til tross for et negativt driftsresultat i 2024. 
Investeringen i fondet Global Norge Indeks ga en urealisert gevinst i løpet av 2024. 
Det understrekes igjen at dette er en langsiktig plassering av midler, og at 
svingninger fortsatt må påregnes. 

• Medlemstallene er ganske stabile, dog litt nedgang for personlige medlemmer og 
oppgang for bedriftsmedlemmer.  

• Videre viste tunnelstatistikken for 2024 en økning i uttatt volum.  

• Etiske retningslinjer ble vedtatt på ekstraordinær generalforsamling 22. november 
2018. Det ble behandlet en sak knyttet til uetisk adferd på ett av NFFs 
arrangementer i 2024. 

• Siri Ebro Engen ble utnevnt til æresmedlem i 2024. Gullfeisel ble tildelt Anne-Lise 
Berggren. Årets grevlinger ble Bendik Røssevold, Marte Hyllseth, Tanja Marie 
Gjerde og Hæge Haugen. 

• Det ble utbetalt litt over 198 tusen NOK i utvikling og reisestøtte i 2024.  

• Ni styremøter avholdt i 2024, inkludert strategimøte i juni 

• Ingen professormøter i 2024. 

• NFF representert på WTC i Shenzhen, Kina 

http://www.nff.no/
http://www.nff.no/
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• Publikasjon nr 32 utgitt: Small Sustainable Hydropower Projects 

• Normalt kurs- og konferanseår  

• Det ble utgitt 10 nyhetsbrev i 2024, og NFF leverte sju annonser med 
redaksjonelt innhold 

• Utviklingskomiteen var på prosjektbesøk til Hålogalandsvegen 

• NFFs satsing på «Lokalhistoriewiki» gjennomføres i egenregi 

• Besøk på Universitetet i Bergen, i tillegg til Oslo og NTNU 
 
2. Regnskap 2024 
Regnskapstall ble gjennomgått av styreleder Amund Bruland. Det ble totalt et 
overskudd på 347 478 NOK i 2024. Dette inkluderer både midlene som ble brukt på 
prosjektutvikling og den urealiserte gevinsten knyttet til investeringen i indeksfond.  
 
Det er lagt frem et oppsett som tydelig viste hva som er driftsresultat, hva som er 
investert i prosjektutvikling og utviklingen på indeksfondet.  
 
Styret presiserer at den måten NFF har valgt å regnskapsføre den urealiserte 
gevinsten/tapet av indeksfondet på, er godkjent både av regnskapsfører og revisorer. 
Styret har valgt å gjøre det på denne måten for å synliggjøre for generalforsamlingen, 
hvordan verdien av investeringen svinger fra år til år. Det er også viktig at NFF ikke 
endrer dette regnskapsprinsippet over tid, slik at tallene fortsetter å være 
sammenliknbare fra år til år. 
 
Fjellsprengningskonferansen ble gjort om i 2024, med bakgrunn i at NGF har trukket 
seg ut av arrangementet. Dette påvirker det økonomiske resultatet for NFF. 
Tunneldagene påvirker resultatet i positiv retning. Driftsresultatet inkludert renter endte 
på et underskudd på 808 292 NOK i 2024, noe mindre enn budsjettert og noe mindre 
enn i 2023. 
 
3. Revisors beretning for 2024 
Revisors beretning for 2024 ble lest opp av generalsekretær Tone Nakstad. Det ble 
reagert på revisorenes sterke ordelag hva gjelder fortsatt underskudd i driftsresultatet. 
Det ble påpekt at investeringen i fond var ment å støtte opp om foreningens aktivitet. 
Regnskapet ble godkjent av generalforsamlingen.  
 
4. Desisors beretning for 2024 
Desisor Heidi Berg leste opp desisorenes beretning for 2024. Det er i hovedsak mye 
skryt til alle involverte for at vi greier å opprettholde et så stort aktivitetsnivå, denne 
tilbakemeldingen må hver enkelt ta med seg i det videre arbeidet i NFF. Full beretning 
kan leses i sakspapirene til årsmøtet. Det er som vanlig noen ting vi kan bli bedre på, 
og dette vil styret rapportere på ved neste korsvei.  
 
Generalforsamlingen godkjente med dette styrets årsberetning og desisorenes 
beretning. Fullstendig årsberetning er lagt ut på foreningens nettsider www.nff.no. 
 
5. Budsjettforslag for 2025 
Budsjettforslaget viser et driftsunderskudd på 300 000 NOK. I tillegg er det budsjettert 
med å fortsette investeringen på prosjektutvikling med 1 100 000 NOK. Dette gir et 
totalt budsjettert underskudd på 1 400 000 NOK. (Utviklingen av fondet budsjetteres 
ikke). 
 

http://www.nff.no/
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Styret informerte om at budsjettet er basert på forholdsvis lik drift i 2025 som i 2024. 
Styret har økt prisene på arrangement i 2025. Budsjettet ble godkjent. 
 
6. Fastsettelse av årskontingent for 2026 
Styrets forslag om å endre medlemskontingentene i 2026, ble vedtatt. 
  
7. Lovendring 
Det ble lagt fram noen forslag til endringer av lovene. Disse endringene er knyttet til 
perioden styremedlemmene velges for ved gjenvalg. Det ble stilt spørsmål ved bruken 
av varamedlemmer i lovene, da de i bunn og grunn behandles likt og har samme 
rettigheter som styremedlemmene. 
 
8. Valg av styre 
Anne Kathrine Kalager presenterte valgkomiteens innstilling. Denne ble vedtatt ved 
akklamasjon. 
 
Dette er NFFs styre etter generalforsamlingen i 2025: 
 

Navn Status 

Sindre Log  Styreleder til 2026 

Elin Hermanstad Havik Styremedlem til 2027 

Brede Nermoen  Styremedlem til 2027 

Elisabeth Grasbakken Styremedlem til 2027 

Jan Lima Styremedlem til 2027 

Anton Brandtzæg Styremedlem til 2027 

Pål Drevland Jakobsen Varamedlem til 2026 

Peder Andersen Varamedlem til 2026 

Helle Nilsen Styremedlem, leder av YN og velges ikke av 
generalforsamlingen 

 
 
9. Valg av valgkomite, desisorer og revisorer 
Møteleder presenterte styrets forslag til valgkomite, desisorer og revisorer. Dette ble 
vedtatt ved akklamasjon: 
  
Valgkomité til 2026: 

• Anne Kathrine Kalager, leder 

• Olaf Rømcke 

• Amund Bruland 
   
Valg av desisorer 
Desisorer frem til neste årsmøte er Eivind Grøv og Heidi Berg.  
 
Valg av revisorer 
Revisorer for 2025 er Jon Frøisland (leder) og Frode M. Nilsen. 
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10. Heving av møtet 
Styreleder avsluttet med å takke for deltakelsen både fysisk og digitalt. Det ble delt ut 
blomsterhilsen til avtroppende leder og styremedlemmer. 
 
 
Oslo, 20. mai 2025 
Tone Nakstad 
Referent og generalsekretær i NFF 


